

الشركة الوطنية للتبريد المركزي

شركة مساهمة عامة

National Central Cooling Co PJSC

المادة (6) من النظام الأساسي

Article 6 of the Articles of Association

Article (6) before amendment:

المادة (6) قبل التعديل:

"The capital of the Company has been set at AED 738,489,649 (Dirhams seven hundred thirty eight million four hundred eighty nine thousand six hundred and forty nine) divided into 738,489,649 shares (seven hundred thirty eight million four hundred eighty nine thousand six hundred and forty nine) shares at a nominal value of AED 1 (one Dirham) each paid in full and all of which are cash shares."

"حدد رأس مال الشركة بمبلغ 738,489,649 درهم (سبعمئة وثمانية وثلاثين مليوناً وأربعمائة وتسعة وثمانين ألفاً وستمئة وتسعة وأربعين درهماً) موزعاً على 738,489,649 سهماً (سبعمئة وثمانية وثلاثين مليوناً وأربعمائة وتسعة وثمانين ألفاً وستمئة وتسعة وأربعين) سهماً بقيمة إسمية قدرها (1) درهماً واحداً لكل سهم مدفوعاً بالكامل وجميعها أسهماً نقدية."

Article (6) after amendment:

المادة (6) بعد التعديل:

"The capital of the Company has been set at AED 2,715,529,124 (Dirhams two billion seven hundred and fifteen million five hundred and twenty nine thousand one hundred and twenty four) divided into 2,715,529,124 (two billion seven hundred and fifteen million five hundred and twenty nine thousand one hundred and twenty four) shares at a nominal value of AED 1 (one Dirham) each paid in full and all of which are cash shares."

"حدد رأسمال الشركة بمبلغ 2,715,529,124 درهم (مليارين وسبعمئة وخمسة عشر مليوناً وخمسمائة وتسعة وعشرين ألفاً ومائة وأربعة وعشرين درهماً) موزعاً على 2,715,529,124 سهماً (مليارين وسبعمئة وخمسة عشر مليوناً وخمسمائة وتسعة وعشرين ألفاً ومائة وأربعة وعشرين) سهماً بقيمة إسمية قدرها (1) درهماً واحداً لكل سهم مدفوعاً بالكامل وجميعها أسهماً نقدية."